

Warszawa, dnia 2 grudnia 2025 r.

Poz. 1216

**KOMUNIKAT
PREZESA ZAKŁADU UBEZPIECZEŃ SPOŁECZNYCH**

z dnia 28 listopada 2025 r.

w sprawie kwoty 250 % prognozowanego przeciętnego wynagrodzenia, stosowanej w okresie od dnia 1 stycznia 2026 r. do dnia 31 grudnia 2026 r. przy ustalaniu podstawy wymiaru składek na ubezpieczenie chorobowe osób, które ubezpieczeniu chorobowemu podlegają dobrowolnie

Na podstawie art. 20 ust. 4 ustawy z dnia 13 października 1998 r. o systemie ubezpieczeń społecznych (Dz. U. z 2025 r. poz. 350, z późn. zm.¹⁾) ogłasza się, że kwota 250 % prognozowanego przeciętnego wynagrodzenia, stosowana w okresie od dnia 1 stycznia 2026 r. do dnia 31 grudnia 2026 r. przy ustalaniu podstawy wymiaru składek na ubezpieczenie chorobowe osób, które ubezpieczeniu chorobowemu podlegają dobrowolnie, wynosi miesięcznie 23 550,00 zł.

Prezes Zakładu Ubezpieczeń Społecznych: *Z. Derdziuk*

¹⁾ Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w Dz. U. z 2025 r. poz. 620, 622, 769, 820, 1083, 1160, 1216, 1409, 1413 i 1423.